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Motion 
 

 

Till Kommunfullmäktige 

 

Infartsparkeringen vid färjeläget Rindö smedja 

 

Med tanke på Rindös ökande befolkning är det ytterst angeläget att erbjuda en 

större infartsparkering för att på detta sätt minska belastningen på miljön, färjan 

och gatorna i Vaxholm. 

Redan idag är parkeringen inte tillräckligt stor för våra pendlare. Parkeringen är 

ibland fullt utnyttjad när pendlare kommer för att parkera och det leder ofta till 

att de tar bilen istället för att gå in till Vaxholm eller ta bussen till t ex 

Stockholm. Miljöpartiet i Vaxholm föreslår därför Kommunfullmäktige 

att besluta om att kommunen ska verka för en snar utökning av parkeringen vid 

färjeläget Rindö smedja. 
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